
    

 
 
 
 
 
 
Den 16.12.2024 kl. 19:00 ble det holdt styremøte i Bergens Jæger og Fiskerforening (BJF), på 
Kismul. 

 
 
Til stede: Stian Horne, Sindre Knutsen, Therese Sandnes, Anders Kroken, Aurora Hatlestad, , 
Monica Gjesdal og Frode Johansson 

Gjest: Linn Vassbotn 

Forfall: Henrik Gausemel. Styret er beslutningsdyktig.   

                  Referent: Aurora Hatlestad 
 
 
Dersom ikke annet fremgår av denne protokoll, er vedtakene enstemmige. 

 
 
Til behandling forelå: 
 

52/24    Godkjenne innkalling og dagsorden (beslutning) 

          Vedtak: 
         Styret vedtok innkallingen og godkjente dagsorden. 
 
 
53/24 Godkjenne referat fra styremøte 18.11.24 (Orientering) 
 Styret godkjente referatet for publisering på nettsiden. 
  
 Vedtak:  
 Styret gikk igjennom styrereferatet fra forrige styremøte, og godkjente dette. 
 
  
54/24 Økonomi status (orientering) 
 Therese gav en kort status på den økonomiske situasjonen per november. 
    
  
 Vedtak:  
 Styret tar saken til orientering.  
 
 
55/24 Haglebane 3 (beslutning) 
 Det er ønskelig å gå for en entreprenør til å føre opp råbygget med god soliditet i  
 selskapet. Styret ønsker derfor å gå videre med Aspenes Bygg.  
 Kontrakt er signert med dem, og byggestart er første halvdel av januar. 
 
 Vedtak:  
 Styret besluttet å gå for Aspenes Bygg som leverandør av bygg på haglebane 3. 
  
 
 
 



 

 
 
 
56/24 Personlig trening (Beslutning) 
 Styret har vurdert ulike prismodeller, og har endt på en modell der instruktør mottar 300.- 
 og BJF 200.- Totalt 500.- pr time. 
 

Vedtak: Styret besluttet å tilby PT-timer i BJFs regi.  
 
 

57/24 Prisjusteringer 2025 (Beslutning) 
 Styret hadde en gjennomgang av prisene på de ulike tilbudene for å vurdere eventuelle 
 prisjusteringer i 2025.  
  
 Vedtak: Styret beslutter å justere prisene på jegerprøvekurs fra og med 1.1. 2025.  

 
  

 
58/24 Leieavtale KSSK(Orientering) 
 KSSK ønsker å få på plass en leieavtale på kortholdsbanen med KSSK fremfor at  
 KSSKs medlemmer betaler treningsavgift fra gang til gang.  
 Styret foreslår følgende leiebetingelser pr. år: 

- kr 15 000,- 
- leier banen hver onsdag  
- ekstra åpningstid annenhver tirsdag 
- ryddig og rengjort 
- dugnadsarbeid etter nærmere avtale med styret 

  
 Vedtak:  
 Styret fremlegger leiebetingelsene for KSSK. 
 
 
59/24 Våpenskap pistoler(Orientering) 
 Styret må ta stilling til om dette skal tillates, og hvordan det skal praktiseres. 
 Styret er positiv til dette dersom det godkjennes av politiet, i tillegg til følgende   
 forutsetninger: 

- KSSK må selv søke godkjenning hos politiet 
- Våpenskapet plasseres i klubbhus 
- Alarmanlegget må tilpasses med ytterligere to bevegelsessensorer, for KSSKs 

regning. 
 
 Vedtak:  
 Styret er positiv til dette dersom det godkjennes av politiet. Denne godkjenning må KSSK  
 selv ordne. 
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Eventuelt:  

1. Breim: I 2025 vil ikke grunneier tillate termisk til tross for om det fremdeles vil være lovlig. 
Styret må ta stilling til om BJF skal tilby dette terrenget for medlemmene på tross av dette.  
Ettersom styret føler at begrensingene blir for mange, ønsker styret å ikke gå videre med 
dette terrenget. 

2. Oppvaskemaskin på haglebanen: Ønske om å kjøpe oppvaskemaskin til haglebanen og å 
redusere bruk av pappkopper, styret ønsker å legge dette inn i budsjettet for 2025. 

3. Jegerprøvekurs i Arna: Forespørsel om å holde jegerprøvekurs i Arna til rabatterte priser.  
Eventuelle ekstrakurs skal gjennomføres i BJFs regi til gjeldende prisliste, og minimum 15 
“elever” pr. kurs. 
 

 
 

Sted og dato:  
Kismul,16.12.2024 
 
 
 

                  
Stian Horne     Aurora Hatlestad 
Styreleder    Styremedlem      

3 
 


